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Abstract (en)
The tap consists of a stationary housing (1) with a pivoted tubular guide (2) for a flexible hose (5). The guide is U-shaped, and its free end section
(20) is directed into a basin/sink. The water outlet (3) has a stop section, which engages on the free end section, when it is installed. The tubular
guide is removably guided in the housing via a journal, so that it can be removed by the user when required. Unintentional removal is prevented by a
ring groove on the journal, which axially engages with a snap lock.

Abstract (de)
Bei einer Auslaufarmatur mit einer an einem stationären Gehäuse (1) schwenkbar befestigten Rohrführung (2) für die Hindurchführung einer
flexiblen Schlauchleitung (5) und zur Aufnahme und Halterung eines über die Schlauchleitung mit Wasser versorgten Auslaufmundstücks (3), ist
zur Verbesserung vorgeschlagen, daß die Rohrführung (2) U-förmig ausgebildet ist und der freie Endbereich in ein Becken (6) gerichtet ist, wobei
das Auslaufmundstück (3) mit einer Anschlagausbildung versehen ist, die in der Stecklage am freien Endbereich der Rohrführung (2) zur Anlage
gelangt. <IMAGE>
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